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Onderwerp:
Level Playing Field - Nota Sportaccommodaties____________________________________

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 6 oktober 2021

Constaterende dat:
• Tarieven voor sportaccommodaties geëxploiteerd via Sport.Gouda niet 

kostendekkend zijn
• De tennisverenigingen, de hockeyvereniging en de atletiekvereniging volgens pag. 

14 van de nota sportaccommodaties expliciet zijn uitsloten van de mogelijkheid 
om exploitatie via Sport.Gouda te regelen

• De voorliggende nota sportaccommodaties een reikwijdte van 10 jaar heeft
• Er een aanvullende regeling komt in de vorm van een sportfonds maar dat de 

reikwijdte hiervan nog onbekend is

Overwegende dat:
• De verschillen in financiering tussen de verenigingen een historische achtergrond 

hebben waardoor verenigingen die via Sport.Gouda werken in wezen subsidie 
krijgen waarmee ze onder de kostprijs kunnen aanbieden

• Een update van de voorgaande nota sportaccommodaties (2009) pas na 12 jaar 
heeft plaatsgevonden

• De aanvullende regeling (sportfonds) willekeur met zich mee kan brengen
• De mogelijkheden van aanspraak op dit sportfonds door verenigingen vooralsnog 

onbekend zijn

Is  van mening dat:
• Er ten opzichte van overige verenigingen hierdoor geen sprake is van een level 

playing field
• Er hierdoor geen prikkel is voor sportief ondernemerschap bij de op deze wijze 

gesubsidieerde verenigingen

Verzoekt het college:

• Om in het licht van de accommodatienota en het daarin genoemde
accommodatiefonds te onderzoeken of een eerlïjkere verdeling nodig is, hoe dit 
bereikt kan worden en wat daarvoor nodig is en dit in februari 2022 met de raad 
te bespreken

En gaat over tot de orde van de dag._________________________________________
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